
SKUPŠTINA KANTONA  SARAJEVO

Ministarstvo saobračaja

7.Sjednica Skupštne KS

Inicijatva broj 6/09i

S obzirom da je Vlada Kantona Sarajevo , na osnovu inicijative zastupnika 
DF-a Senada Hasanovića a potom i  prijedloga Ministarstva saobraćaja, 
donijela zaključak kojim se obavezuju prijevoznici GRAS-a i Centrotransa da 
omoguće putnicima u Kantonu Sarajevo da sa jedinstvenom kartom (osim 
pojedinačnih karata) koriste usluge javnog linijskog prijevoza putnika kod 
oba prijevoznika u ima Kluba DF-a pokrečem inicijativu o formiranju 
zajedničke komisije koja će utvrditi jedinstveni red vožnje oba gradska 
prevoznika.

Obrazloženje:
S obzirom da je ova odluka Vlade obradovala mnogobrojne građane 
Kantona Sarajevo, ostaje jedino problem kako uskladiti red vožnje ova dva 
prevoznika. Bilo bi dobro da komisija sačinjena od članova zaposlenih u 
GRAS-u i Centrotransu sjedu i dogovore  red vožnje na svim relacijama u 
Kantonu Sarajevo. Usklađivanjem tog reda vožnje izbjeglo bi se 
podudaranje dolaska autobusa u isto vrijeme. Red vožnje treba postaviti na 
svim autobuskim stajalištima na vidno mjesto odnosno na tablu , gdje bi 
garđani kao i u svim ostalim  svjrtskim gradovima znali tačno kad polazi 
autobus sa neke određene destinacije. Isto tako bi trebalo uraditi plan , 
odnosno kartu linijskog kretanja autobusa.  
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